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Verslag vergadering schoolraad van 17 maart 2022 
 
Aanwezigen:  
 

Pedagogische raad  Juf Bianca Aertgeerts 
    Juf Nan Depoortere 

 
 Ouderraad   Pieter Heymans (secretaris) 

Joke Rutten 
       

Lokale gemeenschap  Ben Nicolai (voorzitter) 
Marjan Plasschaert    

 
Directie Wim Vercruysse 

 
Schoolbestuur   Herman Verbruggen 
 

 
Verontschuldigd      
     Hannelore Maddens 

Sophia Hoornaert 
Juf Sarah Vandezande     

  
 
 

 
1. Verwelkoming 

 
2. Opvolgen en goedkeuren verslag SR 12 oktober 

 
Het verslag van vorige vergadering wordt door alle geledingengoedgekeurd. 
 
Er was wat discussie over of het schoolbestuur als geleding aanwezig moet zijn op de schoolraad.  
Ben heeft dit opgezocht:  het schoolbestuur is geen officiële geleding en moet niet aanwezig zijn, 
tenzij op uitnodiging.   Maar uiteraard zijn zij altijd hartelijk welkom bij de vergaderingen. 

 
 
3. Agendapunten uit de geledingen 

 
a. Directie en personeelsgeleding 

 
1) Corona-situatie + dilemma  

  
De besmettingen op school waren een hele tijd stilgevallen maar de laatste weken neemt het 
aantal besmettingen opnieuw licht toe.  Ook in de omgeving neemt het aantal besmettingen toe.   
 
Tijdens de ergste periode met veel afwezigheden en klas-sluitingen hebben het ICT-materiaal en 
de voorbereidingen in de werkgroep hun vruchten afgeworpen.  Toen het weer beter ging bleef de 
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vraag van afwezige leerlingen of ze de lessen online kunnen volgen.   Na afweging binnen het team 
werd besloten dat de live-lessen niet langer gefilmd worden en dus niet online te volgen zijn door 
de afwezige leerlingen.  De redenen hiervoor waren zowel praktisch als wegens de klasdynamiek 
en het “Big Brother” gehalte.  Net zoals vroeger kunnen de kinderen terug gewoon thuis uitzieken 
zonder online lessen te moeten volgen. 
 
In het geval dat er in het najaar opnieuw een golf zou zijn waarbij sluiting van klassen of de hele 
school noodzakelijk is, kan dit opnieuw opgestart worden. 
 
Ook voor de oudercontacten werd besloten terug te gaan naar de fysieke oudercontacten en niet 
meer online. 
 

 
2) Digisprong: inkomsten en bestedingen 

 
Via de Digisprong van het ministerie van onderwijs werd een mooi budget toegekend aan de 
school.  Met dit budget kon voor elke leerling van het vijfde en zesde jaar een Chromebook 
worden aangekocht.  Ook voor de leerlingen van de andere leerjaren en voor investeringen in 
infrastructuur waren er budgetten.  
 
Naast de Chromebooks werden ook smartboards aangekocht en laptops voor de leerkrachten.  Nu 
is er in de volgende fase nieuw budget beschikbaar voor laptops voor leerkrachten zodat alle 
medewerkers een nieuw toestel hebben. 
 
Op die manier zijn zo goed als alle smartboards vervangen door nieuwe en kwalitatieve 
exemplaren.  Ook voor de zorgklas van de kleuters werd een speciaal smartboard op kleutermaat 
aangeschaft. 
 
Het voornemen om ook in de lagere leerjaren volwaardige ICT-lessen te geven is wegens de vele 
vervangingen nog niet vaak gelukt, maar dit zal hopelijk in de toekomst wel weer kunnen 
opgenomen worden. 
 

 
3) Tuinwerken – sorteercentrum – zonnepanelen 

 
Ecoob is een cooperatie van hier uit de buurt die het dak van scholen en bedrijven gebruiken om 
zonnepanelen op te plaatsen.  Zij verkopen die energie en de school zou dan klant worden om aan 
een voordelig tarief energie af te nemen.  De school zou hier sterk mee kunnen besparen.  
Plaatsing en onderhoud zijn verantwoordelijkheid van Ecoob.  In ruil moet de school wel zorgen 
dat de isolatie op punt is en dat een aantal energiebesparende maatregelen (oa. led-verlichting) 
worden doorgevoerd.  Na 20 jaar wordt de installatie eigendom van de school. 
 
Binnenkort komt Ecoob met het concrete voorstel en dit zal aandachtig bekeken worden door het 
schoolbestuur. 
 
 
Met hulp van de ouderraad werd het sorteercentrum gerealiseerd aan de school, wat een stevige 
kostenbesparing voor de school betekende.  
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De tuin is een leerlingenraad-project.  Zij hebben vorig jaar het plan bedacht en uitgetekend.  
Daarvoor is een subsidieproject ingediend en goedgekeurd en het werd geplant door Regionaal 
Landschap Dijleland.  Er is nu een bosje van 9 bomen, struiken, haagjes, enzovoort.  Bij de keuze 
werd rekening gehouden met de juiste inheemse soorten voor bio-diversiteit.  Er is ook een 
pedagogisch project aan gekoppeld. 
 
Ook de speelberg is een groot succes.  De extra ruimte werpt haar vruchten af.   
 

 
4) Aantal leerlingen op 1/2/2022 

 
Op 1 februari waren er 403 leerlingen.  Dat is 17 minder dan vorig jaar, en dat zal voelbaar zijn in 
de beschikbare uren want zo gaat er bijna een full-time verloren.   We zullen het schooljaar 
eindigen met 422 leerlingen. 
 

 
5) Personeelswissel secretariaat  

 

Marissa is terug naar Gent verhuisd en dus vertrokken op school.  Juf Stefanie heeft gekozen om 
haar rol in de klas te ruilen voor een plaats op het secretariaat.  Zij wordt in de klas vervangen 
door juf Fabienne. 
 
Het is nog steeds heel moeilijk om geschikte nieuwe leerkrachten te vinden.  Er waren wel een 
aantal sollicitaties van mensen zonder specifieke ervaring in het onderwijs, maar soms vraagt dat 
net meer uren aan begeleiding dan dat er opbrengst geboekt wordt.  Daarom heeft de school 
voorlopig gekozen om enkel te kiezen voor leerkrachten met de nodige ervaring.  Er kan worden 
gedacht aan een poel aan vrijwilligers die indien nodig willen inspringen om een klas kortstondig 
over te nemen. 

 

 

b. Ouderraad 
 

6) Op zoek naar alternatieven voor traditionele fondsenwerving 
 

Er vallen heel wat inkomsten weg, waardoor de ODR ook serieus moet snoeien in de uitgaven en 
de budgetten die ter beschikking worden gesteld aan de school.  Daarom wordt er door de ODR 
gezocht naar een nieuwe vervangende activiteit.  Enerzijds als verbinding tussen de ouders toe 
maar anderzijds ook om de wegvallende opbrengsten deels te compenseren. 
 
Er is een brainstorm geweest binnen het ODR-team maar dat moet nog verder worden besproken 
op de volgende vergadering.  Meer info volgt binnenkort. 
 
Er is de sterke ambitie om de zomerbar dit jaar eindelijk nog eens live te kunnen doen (op 24 juni) 
en er een geweldig feestje van te maken. 
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c. Lokale gemeenschap 
 

7) Opvolging/evaluatie nieuw lessen- en (middag)pauzerooster 
 

Er is een evaluatie geweest binnen de leerlingenraad maar er waren weinig problemen.  Ook voor 
de leerkrachten was het even wennen maar ze zijn het ondertussen gewoon.  Met de langere 
lesblokken in de namiddag kan er vlotter worden doorgewerkt. 
 
Er wordt ook gewerkt aan activiteiten tijdens de middagpauze, zoals de leesmaandag en 
sportactiviteiten.  Dit wordt verder uitgewerkt.  Vooral in de winter, wanneer het weer slechter is 
en de ruimte minder groot, is de vraag naar middagactiviteiten groter. 

 
 

8) Zorg op school: stavaza 
 

• Zorgvisie De Twijg (visie) 

• Zorgcoördinatoren LS en KS 

• Compenserende maatregelen (het vroegere GON) 

• Specifieke problemen (al dan niet met verhoogde tegemoetkoming) 

• Zorg voor beginnende leerkrachten 
 

Dit is een agendapunt dat over meerdere vergaderingen heen kan behandeld worden.  Vanuit de 
lokale geleding wordt gevraagd hoe de zorgvisie – zoals die beschreven staat op de website van de 
school – in de praktijk gebracht wordt en hoe er wordt omgegaan met de toekomstige wijzigingen 
in het nieuw leersteundecreet.  
 
De filosofie van de school is dat ze van elk kind een zo goed mogelijke versie van zichzelf te maken.  
Hiervoor wordt ondersteuning voorzien door de klasleerkracht en door de zorgleerkrachten.  
Daarnaast zijn er nog speciale zorgtrajecten voor leerlingen waar het nodig is.  Hiervoor is de 
school aangesloten bij verschillende ondersteuningsnetwerken. 
 
Er was op de pedagogische studiedag een bezoek gepland aan Ten Desselaer (type 4 en type 9), 
maar wegens Covid is dat helaas uitgesteld. 

 
 

d. Varia 
 

9) Nieuwe mensen in schoolbestuur 
 

Margriet Van Volsom, Herman Verbruggen en Maarten Soubron zitten er nog in.  Kristof 
Huysmans is er uit.  Ann Verbelen, Kirsten Druez, Yves Vanhaut en Annabel Sels zijn er bijgekomen. 

 
10) Opvolging dossier verkavelingen stad Leuven 

 
Er zijn weinig nieuwe ontwikkelingen in dit dossier.  Een afspraak met de schepen van onderwijs is 
wegens omstandigheden niet kunnen doorgaan.  De school probeert een nieuwe afspraak vast te 
krijgen en zal hiervoor een aangetekende brief versturen. 
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Volgende vergadering 

 
14 juni 2022 
 
 
 

 

 

Ben Nicolai       Pieter Heymans 
 

Voorzitter       Secretaris 


